
50. schůze RO Kobylnice dne 15.2.2017

Přítomni:  Šmíd, Dolanský, Votápek, Ulbrichová – příchod 18:10 hod
Omluveni: Florian

Program schůze:
1. Žádost o dar STP, MO Šlapanice
2. Žádost o dotaci Dechová hudba Zlaťanka
3. Pořízení potřeb pro sportovní kroužek
4. Plánovací smlouva 
5. Smlouva s TJ Sokol pro cyklostezku
6. Smlouva o právu stavby 
7. Dar za poskytnutou elektrickou energii pro betlém
8. Dar za úpravu ledové plochy
9. MŠ – žaluzie vnitřní okno
10. Výběr vhodného uchazeče PD veřejné osvětlení – územní řízení
11. Různé

1. Žádost o dar STP, MO Šlapanice

Svaz tělesně postižených v České republice, místní organizace Šlapanice prostřednictvím svého
předsedy požádala o příspěvek – dar na činnost MO při organizaci služeb a péče, spolupůsobení při
zajišťování lázeňské a rehabilitační péče při organizaci přednášek a besed s lékaři. Obec každoročně
této MO poskytovala dar ve výši 1.000 Kč. Předseda neformálně požádal o navýšení daru na 2.000 Kč.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dar ve výši
2.000 Kč ve prospěch místní organizace Šlapanice Svazu tělesně postižených v České republice, IČ
542528155.

hlasování:                     3 pro                              0 proti                               0 zdržel se  

2. Žádost o dotaci Dechová hudba Zlaťanka

Dechová hudba Zlaťanka požádala o dotaci z rozpočtu obce na pořádání 4. ročníku Mezinárodního
festivalu dechových hudeb. Předchozí ročníky byly se vždy uskutečnily s finanční pomocí obce a
přinesly vysokou úroveň tohoto žánru a to skutečně s mezinárodním zastoupením. Zároveň přilákaly
řadu hostí domácích i přespolních. Návrh na dotaci ve výši 50.000 Kč byl v diskuzi zamítnut a následné
hlasování schválilo výši dotace 40 tis. Kč. Dotační smlouva tvoří přílohu č. 1 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dotaci ve výši
40.000 Kč ve prospěch Dechové hudby Zlaťanka, z.s. a schvaluje dotační smlouvu.

hlasování:                  4 pro                          0 proti                            0 zdržel se  

3. Pořízení potřeb pro sportovní kroužek

Obec organizuje řadu pohybových aktivit pro všechny věkové skupiny obyvatelstva. Pan xxxxx, který
vede  kroužek  míčových  her,  požádal obec o pořízení 6 ks odlehčených volejbalových míčů (180 –
220 g), vhodných pro děti do 9 let. Míče se dají pořídit za cca 600 Kč za kus.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zakoupení 6 ks
odlehčených volejbalových míčů za cenu celkem do 3600 Kč.

hlasování:                    4 pro                              0 proti                          0 zdržel se
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4. Plánovací smlouva 

Obec Kobylnice pořídila zastavovací studii lokality Za Humny. V této lokalitě hodlá zahájit výstavbu a
připravuje dokumentaci pro stavbu na pozemcích p.č. 652/10 a 652/11. Tato plánovaná výstavba
vyvozuje požadavky na dopravní a technické sítě v tomto území. Obec v těchto případech zavazuje
investora k realizaci těchto potřebných inženýrských sítí formou plánovací smlouvy podle stavebního
zákona. V případě výstavby na těchto pozemcích je potřeba zabezpečit výstavbu páteřní komunikace
v prodloužení vozovky na ulici Za Humny a obslužnou komunikaci nově vznikající ulice, prostoru pro
odkládání separovaného odpadu, dešťovou a splaškovou kanalizaci a veřejné osvětlení. Vzhledem
k tomu, že lokalita, ač územním plánem z roku 2003 určená pro zástavbu rodinnými domy, nemá
dostatečně kapacitní připojení dešťové kanalizace v prostoru stávající zástavby na ulici Za Humny, měla
by obec vlastním nákladem realizovat výměnu kanalizace DN 200 za DN 400 a to mezi šachtou Š114 (u
domu č.p. 201) a současnou koncovou šachtou dešťové kanalizace (cca 95 m). Požadavky na výstavbu
resp. úpravy sítí jsou popsány v plánovací smlouvě, která tvoří přílohu č. 2 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. doporučuje zastupitelstvu
schválit plánovací smlouvu mezi obcí Kobylnice a panem xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

hlasování:                   4 pro                           0 proti                             0 zdržel se

5. Smlouva s TJ Sokol pro cyklostezku

Obec připravuje majetkoprávní vztahy pro výstavbu cyklostezky. Jedním z pozemků, po kterých je
plánovaná trasa vedena, je fotbalové hřiště TJ Sokol. Obec zabezpečila studii napojení cyklostezky
novým mostem u sokolovny na areál obce a zároveň tímto dokumentem popsala potřebné úpravy
v prostoru hřiště tak, aby byla zachována funkce všech prvků současného areálu hřiště. Vedení
cyklostezky vyvolává potřebu změny rozměrů fotbalového hřiště, posun fotbalových branek a
záchytného oplocení za nimi, posun osvětlení hřiště a zábradlí na severní straně a zejména vybudování
nového beachvolejbalového hřiště a odpočinkového zázemí s udírnou. Tyto úpravy jsou popsány
v dokumentaci Lávka Kobylnice, zpracované projekční kanceláří PRIS. Smlouva, která se opírá
zejména o Př. Č. 1 – Přehledná situace, tvoří přílohu č. 3 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. doporučuje zastupitelstvu
obce schválit smlouvu mezi obcí Kobylnice a TJ Sokol Kobylnice, z.s. o upořádání některých práv
k pozemku p.č. 765 v k.ú. Kobylnice u Brna a jeho příslušenství.

hlasování:                    4 pro                               0 proti                               0 zdržel se

6. Smlouva o právu stavby 

Obec připravuje majetkoprávní vztahy pro výstavbu cyklostezky. Na většinu pozemků již existuje
zavřená smlouva o smlouvě budoucí kupní, resp. směnné. Vlastníci pozemků, které tvořily náhon
k bývalému mlýnu, si chtějí tyto pozemky ponechat a obci resp. Svazku Šlapanicko umožnit výstavbu
smlouvou o právu stavby. Nabytí práva stavby se podle současné úpravy zákona považuje za nemovitost
a schválení jeho nabytí přísluší zastupitelstvu. Poslední jednání o textu smlouvy absolvoval starosta
ještě 14.2. ve večerních hodinách. Smlouva tvoří přílohu č. 4 zápisu.

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. doporučuje zastupitelstvu obce
schválit Smlouvu o právu stavby mezi obcí Kobylnice a xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx .

hlasování:                     4 pro                           0 proti                              0 zdržel se

2



7. Dar za poskytnutou elektrickou energii pro betlém

Obec každoročně buduje k oslavě Vánoc betlém u obecní lípy, vedle domu č.p. 1. V letošním roce byly
náklady na elektřinu cca od 11.12.2016 do 10.1.2017 celkem 627 hodin * 0,2kW = 125,4 kWh *
4,75 Kč/kWh = 600 Kč. K osvětlení betléma se používá elektřina, kterou vždy poskytoval majitel
domu. V současné době jsou vlastníky tohoto RD xxxxxxxxxxxxxxx. Navrhuje se poskytnout dar
vlastníkům RD č.p. 1 ve výši 600 Kč.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje jako náhradu za
použitou elektrickou energii pro osvětlení obecního betlému vlastníkům RD č.p. 1 dar ve výši 600 Kč.

hlasování:                     4 pro                         0 proti                             0 zdržel se

8. Dar za úpravu ledové plochy

Pan xxxxxxxxxxxx se letos opět postaral o údržbu ledové plocha na závlahovém rybníčku. V rámci
péče o plochu a částečně jako dozor nad provozem strávil při této činnosti více než 100 hodin. Kromě
poděkování v Kobylnických listech by si také zasloužil nějakou odměnu. Vzhledem k tomu, že finanční
odměnu již opakovaně odmítl, navrhuje se mu věcný dar v hodnotě do 2.000 Kč.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje věcný dar panu
xxxxxxxxxxxxxxx, ve výši 2.000 Kč.

hlasování:                     4 pro                      0 proti                                0 zdržel se

9. MŠ – žaluzie vnitřní okno

O prázdninách v minulém roce byla provedena stavební úprava na vnitřní příčce mezi učebnou MŠ a
kabinetem učitelek – bylo zbudováno vnitřní okno. Již tehdy existovala prosba o vybavení okna
žaluziemi tak, aby bylo možné odclonit provoz kabinetu od učebny a to žaluziemi. MŠ tento požadavek
připomíná. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje realizaci žaluzií na
vnitřním okně učebny MŠ.

hlasování:                    4 pro                          0 proti                              0 zdržel se

10. Výběr vhodného uchazeče na vypracování PD veřejné osvětlené – územní řízení

Obec Kobylnice připravuje investiční akci Veřejné osvětlení. Tato aktivita byla původně připravována
firmou Vivo Connections jako souběh s jejich optickým kabelem s tím, že obci nebude účtovat náklady
na PD a obec jí umožní realizovat optický kabel v souběhu s výstavbou VO, tedy i v souběhu s realizací
záměru E.Onu na přeložku distribuční sítě nn do zemního kabelu. Firma před více než rokem předložila
na stavební úřad návrh na vydání územního rozhodnutí na optokabel a obecní VO. Tato jejich žádost
však nebyla úplná a po vypršení předepsané lhůty stavební úřad řízení zastavil. Obec však musí být
připravena na realizaci stavby spolu s E.ON a proto je potřeba urychleně doplnit dokumentaci tak, aby
skutečně byla v souběhu se zamýšlenou trasou nn (E.ON ještě nemá PD dokončenu) a aby zároveň
splňovala všechny požadavky stavebního úřadu na úplnost PD. Pan Mžourek, který doposud pracoval
na PD na základě pokynů a objednávky Vivo Connections, předložil nabídku na dokončení
dokumentace pro VO (geodetické doměření, výpočet intenzity osvětlení, zajištění všech vyjádření
správců sítí a dotčených orgánů státní správa za 43.600 Kč + DPH. Vzhledem k tomu, že tento
projektant připravoval vše od začátku, jako bývalý projektant E.ONu má neformální přístup i k jejich
rozpracované  dokumentaci a vzhledem k tomu, že tato cenová nabídka činí méně než 1% z očekávané
realizační ceny, přičemž obvyklé náklady na tento stupeň PD je 2 - 2,5 %, jeví se tento uchazeč jako
nejvhodnější.
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Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje jako vhodného
uchazeče na doplnění PD pro územní řízení na veřejné osvětlení pana Zdeňka Mžourka.

hlasování:                    4 pro                      0 proti                           0 zdržel se

11. Různé

Rada obce se zabývala nabídkou Vodafone na využití skupinové výhody poskytování telefonního a
datového spojení. Cenové podmínky nabídky nejsou v ničem v porovnání s ostatními operátory
zajímavé (dokonce ani v porovnání s podmínkami individuálního zákazníka Vodafone) a ani
neposkytují takový zákaznický komfort v obsluze vztahu jednotlivých účastníků skupinové výhody vůči
Vodafone. Navíc závazek vzniklý z nabídky by zavázal obec na dobu delší, než je mandát současné
rady.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. souhlasí s využitím nabídky
Vodafone a uzavřením smlouvy na poskytování hlasových a datových služeb.

Hlasování:                     2 pro                        1 proti                                1 zdržel se
(návrh nebyl přijat!)

Dne 9.2. proběhlo jednání o odkupu pozemků ve prospěch obce. K jednání o těchto pozemcích byli
př izváni xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx a zástupce Bonagro a.s. Zástupce Bonagro
telefonicky sdělil, že v případě realizace celého výkupu v této lokalitě tomu nebudou činit problémy.
Pan xxxxxxxxxxxxx, který je dlouhodobě v Německu, telefonicky sdělil, že by obci vyhověl, jen cena
se mu zdá nízká, ale že na jednání vyšle svoji zástupkyni. Tato se na jednání dostavila, ale vzhledem
k vývoji jednání do něj nijak nezasáhla. Manželé xxxxxxxx a pan xxxxxxx nabídku (tvoří přílohu č. 5
zápisu) odmítli. Následná diskuze nevedla k žádnému posunu v jednání a proto starosta vyzval
zúčastněné, aby se nabídkou ještě zabývali a že očekává do měsíce ještě jednou jejich stanovisko.

Projekční práce na cyklostezce pokračují, nyní už je dostupná část dokumentace zveřejněna na webu
obce.

Rada se zabývala možným umístěním tenisové stěny a konstrukce pro basketbal po demolici chlévů
spodního dvora a po výstavbě sběrného dvora. Byly vyhodnoceny 3 varianty – na trénovací ploše hasičů
vedle fotbalového hřiště, ve vstupním prostoru tenisových kurtů a před budoucím sběrným dvorem při
hranici s pozemkem 73/1 (stodola spodního dvora ve vlastnictví paní xxxxxxxx). Poslední z těchto
návrhů se jeví jako nejvhodnější, protože v prostoru vedle hřiště by tato zařízení byla v kolizi
s potřebami hasičů, prostor za sokolovnou si obec chrání pro budoucí možné stavební záměry v tomto
areálu. Prostor před budoucím sběrným dvorem by se měl stejně zpevňovat a je dostatečný na umístění
stěny i basketbalu.

Obec zjišťuje cenu za kontejnery, které by mohly sloužit i před vznikem sběrného dvora a usnadnily by
organizaci separovaného sběru odpadu i v dnešních podmínkách. 

Zápis byl vyhotoven dne 16.2.2017.

Ing. Lubomír Šmíd                 Stanislav Dolanský 
         starosta                                                                                  místostarosta
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